
    GJERDRUM KOMMUNE

MØTEPROTOKOLL

Utvalg: Kommunestyret
Møtested: Formannskap- og kommunestyresal, Herredshuset
Dato: 02.09.2015
Tidspunkt: 17:00 – 20:10

Protokoll fra forrige møte: Ingen merknader
Innkalling: Godkjent

Faste medlemmer som møtte:

Navn Funksjon Representerer
Anders Østensen Leder AP
Lars Gustav Monsen Nestleder FRP
Sølvi Egner- Kaupang Medlem AP
Per Thorsteinsen Medlem AP
Ingrid Kristiansen Medlem AP
Marianne Ecker Medlem AP
Arild Verner Aasen Medlem AP
Ole Harald Slemdal
Kjell Moen

Medlem
Medlem

AP
AP

Anne Thori Kogstad Medlem SP
Knut Bakken Medlem SP
Merete Årdal Ligaard Medlem KRF
Britt Fossumstuen Medlem SV
Carl Magnus Hegde Næss Medlem H
Jane B. Aambakk Medlem H
Vilde Aurora Eriksen Medlem H
Pieter Martin Spilling Medlem H
Lars Peder Nordbakken Medlem V
Ole Thomas Fladby Medlem H
Geir Arild Havenstrøm Medlem V
Are Egner-Kaupang Medlem V

Faste medlemmer som ikke møtte:

Navn Funksjon Representerer
Alex Otto Fredsvik Medlem H
Carl Erik Næss Medlem H
Bjørn Torstein Bednar Medlem FRP
Kari Skolseg Medlem AP



Varamedlemmer som møtte:

Navn Møtte for Representerer
Fatima Demo Kari Skolseg AP
Kjell Erik Olstad Carl Erik Næss H

Følgende fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Frits Arne Eriksen
Magne Skrede
Anne Britt Fagerli
Tor Johan Ekkjestøl
Bjørn Erik Sørli
Kai Øverland
Ingrid Wøllo Bjørnsengen

Rådmann
Kommunalsjef
Controller
Personal- og organisasjonssjef
Virksomhetsleder
Virksomhetsleder 
Økonomisjef

Møtet ble satt med 23 medlemmer av 25 medlemmer.

Underskrift(er):
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200415

RS 14/15 Eierstyring: Protokoll fra representantskapsmøte Øvre Romerike Brann 
og redning 070515

RS 15/15 Eierstyring: Protokoll fra representantskapsmøte ROAF 300415

RS 16/15 Eierstyring: Protokoll fra styremøte DGI 220415

RS 17/15 Eierstyring: DGI regnskapsrapport april og tertialrapport 1. tertial 2015

RS 18/15 Eierstyring: Brev fra Fylkesmannen i Oslo og Akershus 260515: 
Avslutning av tilsyn ROAF, inspeksjon utsorteringsanlegget

PS 82/15 Eierstyring: Innkalling til representantskapsmøte MIRA 100915

RS 19/15 Eierstyring: Protokoll fra representantskapsmøte Romerike Krisesenter 
210415

RS 20/15 Årsmelding Vannområde Leira-Nitelva 2014
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PS 85/15 Høring om eiendomsbeskatning av arbeidsmaskiner mv. i verk og bruk

PS 86/15 Omsorgstjenesten – invitasjon til deltagelse i forsøk med statlig 
finansiering

PS 87/15 Etiske retningslinjer for Gjerdrum kommune

PS 88/15 Godtgjørelse folkevalgte

PS 89/15 Kommunereformen - beslutning om videre prosess

PS 90/15 Gjerdrum kommune sin høringsuttalelse på rapporten: "Et NAV med 
muligheter. Bedre brukermøter, større handlingsrom og tettere på 
arbeidsmarkedet."

PS 91/15 Høring- finansiering av private barnehager

PS 92/15 Dispensasjon- Bruksendring av kontorlokaler til innkvartering på 
Klampenborg

PS 93/15 Opprydding i kommunens disposisjonsfond

PS 94/15 Høring: Strategisk plan for skogbruket i Akershus og Oslo

Sak 92/15 ble behandlet før sak 82/15.



PS 80/15 Godkjenning av protokoll

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Behandling

Protokoll fra kommunestyrets møte 10.06.2015 ble enstemmig godkjent.

PS 81/15 Referatsaker

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Behandling

Referatsakene tas til orientering.

RS 12/15 Eierstyring: Protokoll fra styremøte ROKUS 040615
RS 13/15 Eierstyring: Protokoll fra styremøte Øvre Romerike brann og redning 200415
RS 14/15 Eierstyring: Protokoll fra representantskapsmøte Øvre Romerike Brann og redning 
070515
RS 15/15 Eierstyring: Protokoll fra representantskapsmøte ROAF 300415
RS 16/15 Eierstyring: Protokoll fra styremøte DGI 220415

RS 17/15 Eierstyring: DGI regnskapsrapport april og tertialrapport 1. tertial 2015

RS 18/15 Eierstyring: Brev fra Fylkesmannen i Oslo og Akershus 260515: Avslutning av tilsyn 
ROAF, inspeksjon utsorteringsanlegget

RS 19/15 Eierstyring: Protokoll fra representantskapsmøte Romerike Krisesenter 210415

RS 20/15 Årsmelding Vannområde Leira-Nitelva 2014

RS 21/15 Kvartalsrapport for 2. kvartal 2015 - Romerike revisjon IKS

RS 22/15 Protokoll fra møte Kontrollutvalget i Gjerdrum kommune 180815

RS 23/15 Rapport etter tilsyn med kommunal beredskapsplikt

RS 24/15 Søker etter samarbeidskommune for bygging og drift av fengsel



PS 82/15 Eierstyring: Innkalling til representantskapsmøte MIRA 100915

Rådmannens forslag til innstilling Kommunens representanter rådes til å stemme i tråd med 
styrets forslag til vedtak.

Saksprotokoll i Formannskapet - 26.08.2015 

Enstemmig innstilling

Kommunens representanter rådes til å stemme i tråd med styrets forslag til vedtak.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Enstemmig vedtak

Kommunens representanter rådes til å stemme i tråd med styrets forslag til vedtak.

PS 83/15 Orienteringer

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Behandling

 Orientering v/direktør ROAF
 Orientering v/brannsjef NRBR
 Orientering om frisklivssatsingen v/Hanne Lilleåsen
 Presentasjon av konklusjon – innsparingstiltak v/Agenda Kaupang
 Politikerløsning – jobbes med et alternativ til PC, ev. bruk av egen PC mot noe 

kompensasjon (?)

Interpellasjon

Gjennomgående gang- og sykkelforbindelse fra Bråtesletta til Myhrer i Skedsmo
Våren 2014 fremmet Venstre og SV en interpellasjon for å påskynde arbeidet med å få på plass 
en trygg sykkelvei fra Gjerdrum til Skedsmo i forbindelse med byggingen av ny sykkel- og 
gangvei frem til Bråtesletta/Klampenborg. Ordfører ga den gang et imøtekommende svar på 
vårt spørsmål om å undersøke muligheten for i første omgang å få på plass en rask midlertidig 
løsning gjennom små utbedringer av eksisterende traktor/skogsvei i samarbeid med berørte 
grunneiere.
Venstre og SV vil i denne sammenheng stille ordføreren følgende to spørsmål:
1. Hva er status på utsjekking av mulighetene for en rask midlertidig løsning? Vi aner oss at 

dette ikke har vært så enkelt, men vil gjerne ha status i saken.



Svar:
Virksomhet for tekniske tjenester gjennomførte den 23.09.14 et informasjonsmøte med de 
berørte grunneiere i område.
De fleste grunneiere var i utgangspunktet litt tilbakeholdne til oppgradering av vegen, da de var 
redde for mer trafikk av ATVer og motorsykkel/mopedkjøring over eiendommene.  De var også 
betenkte til eventuelle oppgraderinger av vegen da den i dag fungerer som innhøstnings veg for 
landbruket. 

Gjerdrum kommune har fått en skriftlig tilbakemelding fra en grunneier den 10.03.15. 

Utklipp fra e-post:
Etter familieråd, har vi følgende tilbakemelding på sykkelveg i sørbygda.
Vi ønsker ikke å oppgradere vår del av sykkelvegen fordi.
1.vi frykter at ny sykkelveg da kan bli skjøvet frem i tid.
2.de som benytter sykkelvegen i dag, vil bruke den uavhengig av oppgradering.

Håper på forståelse for dette.
Med vennlig hilsen
Tone Olafsrud
            
Vi har i ettertid den 11.03.15 sendt en forespørsel til saksbehandler i Skedsmo kommune. Vi kan 
ikke se å ha mottatt noen skriftlig fra dem etter vår henvendelse, men vi har fått signaler om at 
det er liten vilje for tiltaket av noen grunneiere da denne vegen ligger veldig tett inntil bolighus.

Videre skriver V og SV:
Den beste løsningen er å få på plass en videreført fullverdig sykkel- og gangvei langs fv 120 så 
fort som mulig. Vi vet at midler ligger klare i fylket i påvente av prosjekterte løsninger, som 
forutsetter et initiativ fra kommunen og et planforslag fra Statens veivesen.  Derfor er vårt 
andre spørsmål: 
2. Hva vil ordfører gjøre for å få på plass en permanent og fullverdig gang- og 

sykkelveiforbindelse helt frem til Skedsmo, slik at vi får en trygg sammenhengende 

sykkelvei sørover så fort som mulig?

Svar:
Administrasjonen ser for seg å igangsette detaljplan for strekningen i løpet av 2016, forutsatt at 
budsjettarbeidet konkluderer med at det er forsvarlig å legge dette inn i budsjettet for 2016. 
Kostnadene er estimert til ca. 1 million, og består av kjøp av tjenester til geoteknikk og 
vegplanlegging.

Eventuelle rekkefølgekrav vil bli innarbeidet i Kommunedelplanen for næringsområde 
Sørbygda. Strekningen er relativt komplisert med tanke på terrenget. Vegvesenet har ikke 
strekningen inne på sine prioriteringer (Nasjonal transportplan eller viktige skolestrekninger), 
men har forståelse for kommunens engasjement og vil kunne vurdere saken på nytt i forhold til 
et helhetlig sykkelnett regionalt, når vi har et planvedtak.

Før kjøpene av eksterne tjenester iverksettes, bør vi være samkjørte med Skedsmo kommune.



PS 84/15 Forslag til høringsuttalelse på ny støyforskrift for Oslo lufthavn.

Rådmannens forslag til vedtak 

Gjerdrum kommune: 
 støtter i alle hovedsak endringene i forskriften.
 ser ikke behovet for at forskriften skal gi unntak for alle militære flygninger.  
 understreker nødvendigheten av at det innføres klare bestemmelser som gir 

sanksjonsmuligheter ved brudd på forskriften. Det er avgjørende at bestemmelsene utformes 
slik at effekten blir at forskriften overholdes. 

Avslutningsvis vil kommunen vise til at det er satt en alt for kort høringsfrist. Det vises til 
kompleksiteten i saken og behovet for god medvirkning. Dette er særlig uheldig ettersom 
luftfartsmyndighetene selv har brukt relativt lang tid i prosessen fram mot høring. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Behandling

Representanten Per Thorsteinsen (Ap) fremmet følgende endringsforslag:
«Militære flyginger gis unntak fra Støyforskriften – slik som foreslått i forslag til ny støyforskrift 
for Oslo Lufthavn.»

Kulepunkt 2 i rådmannens innstilling strykes.

Votering
Representanten Per Thorsteinsens forslag ble vedtatt med 13 (Ap9, V2, KrF1, uavhengig1) mot 
10 stemmer.

Vedtak

Gjerdrum kommune: 
 støtter i alle hovedsak endringene i forskriften.
 understreker nødvendigheten av at det innføres klare bestemmelser som gir 

sanksjonsmuligheter ved brudd på forskriften. Det er avgjørende at bestemmelsene utformes 
slik at effekten blir at forskriften overholdes. 

Militære flyginger gis unntak fra Støyforskriften – slik som foreslått i forslag til ny støyforskrift 
for Oslo Lufthavn.
Avslutningsvis vil kommunen vise til at det er satt en alt for kort høringsfrist. Det vises til 
kompleksiteten i saken og behovet for god medvirkning. Dette er særlig uheldig ettersom 
luftfartsmyndighetene selv har brukt relativt lang tid i prosessen fram mot høring. 

PS 85/15 Høring om eiendomsbeskatning av arbeismaksiner mv. i verk og bruk

Rådmannens forslag til innstilling 

Rådmannen har ingen forslag til innstilling



Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Behandling

Representanten Lars Peder Nordbakken (V) fremmet følgende forslag:
«Gjerdrum kommune støtter alternativ 2.»

Votering
Representanten Lars Peder Nordbakkens forslag ble vedtatt med 17 (V2, KrF1, H6, FrP1, Sp2, 
Ap4, uavhengig1) mot 6 stemmer.

Vedtak

Gjerdrum kommune støtter alternativ 2.

PS 86/15 Omsorgstjenesten – invitasjon til deltagelse i forsøk med statlig finansiering

Rådmannens forslag til innstilling Gjerdrum Kommune avstår fra å søke om å få delta i 
forsøksprosjektet.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Enstemmig vedtak

Gjerdrum kommune avstår fra å søke om å få delta i forsøksprosjektet.

PS 87/15 Etiske retningslinjer for Gjerdrum kommune

Rådmannens forslag til innstilling:

De oppdaterte etiske retningslinjene vedtas.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Behandling

Representanten Lars Peder Nordbakken (V) fremmet følgende forslag til ny siste setning i 
retningslinjenes punkt 2:
«Sammenblanding av ansattes og brukernes private interesser og økonomiske midler skal ikke 
forekomme.»

Fotnote 1, andre setning i retningslinjene endres til:
«Dersom mottaker er usikker på om det er greit å akseptere gaven, må vedkommende rådføre 
seg med nærmeste leder.»



Votering

Rådmannens forslag til vedtak med endringsforslag ble enstemmig  vedtatt.

Enstemmig vedtak

De oppdaterte etiske retningslinjene vedtas.

Siste setning i retningslinjenes punkt 2 endres til:
Sammenblanding av ansattes og brukernes private interesser og økonomiske midler skal ikke 
forekomme.

Fotnote 1, andre setning i retningslinjene endres til:
Dersom mottaker er usikker på om det er greit å akseptere gaven, må vedkommende rådføre seg 
med nærmeste leder.

PS 88/15 Godtgjørelse folkevalgte

Rådmannens forslag til vedtak / innstilling 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Behandling

Følgende forslag ble fremmet:
«Administrasjonen bes legge fram sak om godtgjørelse folkevalgte som innebærer at 
møtegodtgjørelsen knyttes opp til en form for indeksregulering. Nytt reglement skal ikke 
medføre vesentlig økte kostnader. Saken som legges fram til oktobermøtet skal vise flere 
alternative løsninger.»

Enstemmig vedtak

Administrasjonen bes legge fram sak om godtgjørelse folkevalgte som innebærer at 
møtegodtgjørelsen knyttes opp til en form for indeksregulering. Nytt reglement skal ikke 
medføre vesentlig økte kostnader. Saken som legges fram til oktobermøtet skal vise flere 
alternative løsninger.

PS 89/15 Kommunereformen - beslutning om videre prosess

Rådmannens forslag til innstilling: 

Rådmannen fremmer ikke forslag til innstilling.

Saksprotokoll i Kommuneplanutvalg - 26.08.2015 



Behandling

Representanten Lars Peder Nordbakken (V) fremmet følgende forslag til vedtak:
«Gjerdrum kommune går videre med konkrete forhandlinger med utvalgte kommuner med sikte 
på å komme fram til et beslutningsgrunnlag som klargjør fordeler og ulemper ved de aktuelle
alternativene.»

Votering
Forslaget fra Lars Peder Nordbakken (V) ble vedtatt mot 1 stemme (Sp).

Innstilling

Gjerdrum kommune går videre med konkrete forhandlinger med utvalgte kommuner med sikte 
på å komme fram til et beslutningsgrunnlag som klargjør fordeler og ulemper ved de aktuelle 
alternativene.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Behandling

Votering
Kommuneplanutvalgets innstilling ble vedtatt mot 2 stemmer (Sp).

Vedtak

Gjerdrum kommune går videre med konkrete forhandlinger med utvalgte kommuner med sikte 
på å komme fram til et beslutningsgrunnlag som klargjør fordeler og ulemper ved de aktuelle 
alternativene.

PS 90/15 Gjerdrum kommune sin høringsuttalelse på rapporten: "Et NAV med 
muligheter. Bedre brukermøter, større handlingsrom og tettere på arbeidsmarkedet."

Rådmannens forslag til vedtak 

Gjerdrum kommune sin høringsuttalelse på rapporten: «Et NAV med muligheter. Bedre brukermøter, 

større handlingsrom og tettere på arbeidsmarkedet» oversendes til Arbeids- og sosialdepartementet.

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Enstemmig vedtak

Gjerdrum kommune sin høringsuttalelse på rapporten: «Et NAV med muligheter. Bedre brukermøter, 
større handlingsrom og tettere på arbeidsmarkedet» oversendes til Arbeids- og sosialdepartementet.



PS 91/15 Høring- finansiering av private barnehager

Rådmannens forslag til vedtak: 

Saken tas til orientering. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Enstemmig vedtak

Saken tas til orientering.

PS 92/15 Dispensasjon- Bruksendring av kontorlokaler til innkvartering på Klampenborg

Rådmannens forslag til vedtak / innstilling
Kommunen gir ikke dispensasjon som omsøkt. Bruksendringen avventes til området er regulert i 
forhold til atkomst for det planlagte næringsområdet, som er under planlegging.

Saksprotokoll i Formannskapet - 26.08.2015 

Behandling

Representanten Ole Harald Slemdal (Ap) fremmet følgende forslag til vedtak:
«Kommunen gir midlertidig dispensasjon som omsøkt, tidsbegrenset til neste revidering av 
kommuneplanens arealdel med bestemmelser.»

Begrunnelse:
Det er i dag anledning til næringsvirksomhet med 13 kontorplasser i det tilsvarende arealet som 
søkes omdisponert til 13 soverom. Det vil si at det ikke vil være vesentlig endring i 
trafikkmønster.

Det har vært forsøkt å få inn næring i lokalene uten å lykkes. Samtidig som behovet for denne 
type plasser er betydelig.

Det forutsettes at nødvendige krav til HMS utarbeides av administrasjonen og gjennomføres av 
søker.

Votering

Forslaget fra representanten Ole Harald Slemdal (Ap) ble enstemmig vedtatt.

Enstemmig innstilling

Kommunen gir midlertidig dispensasjon som omsøkt, tidsbegrenset til neste revidering av 
kommuneplanens arealdel med bestemmelser.



Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Saken ble behandlet før sak 82/15.

Enstemmig vedtak

Kommunen gir midlertidig dispensasjon som omsøkt, tidsbegrenset til neste revidering av 
kommuneplanens arealdel med bestemmelser.

PS 93/15 Opprydding i kommunens disposisjonsfond

Rådmannens forslag til innstilling 

Sammendrag om opprydding i kommunens disposisjonsfond tas til orientering

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Enstemmig vedtak

Sammendrag om opprydding i kommunens disposisjonsfond tas til orientering.

PS 94/15 Høring: Strategisk plan for skogbruket i Akershus og Oslo

Høring:
Kontaktutvalget for skogbruket i Oslo og Akershus (næringsorganisasjoner, Fylkesmann
Akershus fylkeskommune og Oslo kommune) har fått i oppdrag av Fylkesmannen og 
fylkeskommunene i Akershus og Oslo å utarbeide forslag til strategisk plan for regionens 
skogbruk 2016-2019. 

Skogbehandlingen i Akershus og Oslo baseres på faglig kunnskap. Skogproduksjon og økonomi 
vurderes sammen med en rekke faktorer som biologisk mangfold, vannforvaltning, friluftsliv, 
kulturminner og klimahensyn.

Befolkningsvekst og konsentrert utbyggingsmønster vil i hovedsak medføre:
• Økt behov for trevirke i nybygg og ved ombygging av eldre bygg
• Økt behov for bioenergi
• Økt behov for å bruke skogen i folkehelse- og friluftsammenheng

Det er satt opp mål, delmål og strategier for satsingsområdene Trebruk, Infrastruktur, 
Skogproduksjon og Skogens øvrige samfunnsverdi.

Skogbruket styres gjennom flere virkemidler - lovverk, økonomiske- og informatoriske 
virkemidler.

Satsingsområdet Trebruk påvirkes i stor grad av markedskrefter – de øvrige satsingsområdene 
reguleres stort sett gjennom lovverk og informasjon.



Strategisk plan for skogbruket i Akershus og Oslo 2016-2019 har som hovedmål at:

Et bærekraftig og effektivt skogbruk i regionen skal gi grunnlag for å øke bruken av tre 
og gi viktige bidrag til løsning av klimautfordringene.

Høringsfristen er satt til 1. september.

Rådmannens forslag til vedtak:

Rådmannen legger ikke frem forslag til vedtak i saken. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 02.09.2015 

Enstemmig vedtak

Det fremmes ikke forslag i saken.


